
 

Stad Borgloon 
Gemeenteraad 
Zittingsverslag           Zitting van 26 mei 2020 
 
__________________________________________________________________________ 
 

Samenstelling 
 
Aanwezig: 
de heer Danny Deneuker, voorzitter; de heer Eric Awouters, burgemeester; de heer Ludo 
Dedry, raadslid; de heer Rudi Deroulou, raadslid; de heer Jo Feytons, schepen; mevrouw 
Lotje Ory, raadslid; de heer Jeroen Bellings, schepen; mevrouw Veronique Smets, raadslid; 
mevrouw Loes Ory, raadslid; mevrouw Marilou Vanmuysen, raadslid; de heer Jo Dardenne, 
schepen; de heer Wim Lambrechts, raadslid; de heer Kim Mommen, raadslid; mevrouw 
Marie-Berte Leunen, raadslid; de heer Frank Toppets, raadslid; mevrouw Shana Schoubben, 
schepen, mevrouw Inge Robeyns, raadslid; mevrouw Greet Baldewijns, raadslid, de heer Jos 
Claes, raadslid; mevrouw Joke Feytons, raadslid, de heer Jos Geladé, raadslid; mevrouw 
Vera Leemans, algemeen directeur. 
__________________________________________________________________________ 
 
OPENBARE ZITTING 
 
26 mei 2020 19:30 – De voorzitter opent de digitale zitting en heet iedereen welkom. 
 
De voorzitter deelt mee dat de burgemeester een besluit genomen heeft om de raadsvergadering 
digitaal te laten verlopen via “Teams” zonder publiek. De algemeen directeur zal een verslag opmaken 
dat op de website zal gepubliceerd worden zodat de openbaarheid in die zin toch gevrijwaard wordt. 
De voorzitter vraag ook aan diegene die het woord wil, om de tool van het handje te gebruiken in 
“Teams”. Indien een raadslid expliciet wil dat zijn tussenkomst genotuleerd wordt, mag hij dit altijd 
meedelen aan de algemeen directeur. 
 
 

Beleidsdomein Financiën 
 
Financiële dienst 
 

1. 2020_GR_00056  Goedkeuring toelage Regionaal Landschap Haspengouw 
    en Voeren jaar 2020 

   Goedkeuring 
 

Beknopte samenvatting 
In het kader van de aansluiting van onze gemeente bij het Regionaal Landschap 
Haspengouw en Voeren vragen zij hun gemeentelijke toelage voor 2020 aan. De gevraagde 
toelage bedraagt meer dan het voorziene en goedgekeurde bedrag door de gemeenteraad in 
zitting d.d.17.12.2019 
 
 
 



 
2. 2020_GR_00057  Overheidsopdracht: Goedkeuring aankoop van een  

    bestelwagen met driezijdenkipper – goedkeuring bestek en 
    gunningswijze 
    Goedkeuring 

 
Beknopte samenvatting 
Het is noodzakelijk dat er voor de technische dienst een nieuwe bestelwagen met 
driezijdenkipper wordt voorzien 
Bijgaand gaat het bestek voor deze aankoop. 
 
Deze opdracht zal gehouden worden via een onderhandelingsprocedure zonder 
voorafgaande bekendmaking. 
 
Raadslid Wim Lambrechts vraagt waarom hier voor een dieselvoertuig gekozen wordt en niet voor een 
voertuig dat op CNG rijdt. CNG is milieuvriendelijker dan diesel. Indertijd is daar een discussie over 
geweest maar uiteindelijk bleek dat fake news te zijn. Is het hier uit gewoonte dat voor een 
dieselvoertuig wordt gekozen?  
Schepen Jo Feytons antwoordt dat op basis van het nieuws destijds, en de bevraging die gedaan 
werd, besloten werd om een dieselvoertuig aan te kopen. Er moest snel gehandeld worden. Nu recent 
ontdekte men nog de problemen met de ploeg wegenis. Het kraantje op het voertuig heeft het 
begeven waardoor het zeer dringend geworden is om over een nieuwe bestelwagen te kunnen 
beschikken. Nadien zullen er nog twee bestekken komen voor elektrische voertuigen. 
Raadslid Wim Lambrechts beseft dat elektrische voertuigen niet geschikt zijn voor een dergelijke 
grootte, maar hier had hij toch liever een CNG-voertuig gehad. Alleen de motorisatie had dan anders 
moeten ingevuld worden. Voor de rest blijft het bestek hetzelfde. 
De burgemeester antwoordt dat in het meerjarenplan twee CNG-voertuigen voorzien zijn op de 
technische dienst. Omwille van het feit dat CNG negatief in de pers is gekomen, is toen de keuze 
gemaakt om voor dieselvoertuigen te opteren. 

 
 
 

Beleidsdomein Interne Zaken 
 
Dienst Patrimonium, Informatica en Kerkfabrieken 
 
3. 2020_GR_00058  Goedkeuring verzaking aan erfpachtakte m.b.t. de  

    parochiezaal Hoepertingen 
    Goedgekeurd 

 
Beknopte samenvatting 
Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de ontwerpakte tot éénzijdige verzaking aan de 
erfpachtakte d.d. 26 januari 2011 tussen de vzw Parochiale werken en instellingen van het 
Dekenaat Borgloon, thans in rechte opgevolgd door de vzw Parochiale werken en 
instellingen van het Bisdom Hasselt, en stad Borgloon m.b.t. de parochiezaal in 
Hoepertingen definitief goed te keuren. 
 
Raadslid Wim Lambrechts vraagt bijkomende informatie in verband met het onderhoud dat de 
burgemeester en schepen Jeroen Bellings gehad hebben met Mariagaarde en de toneelgroep. De 
burgemeester antwoordt dat het bisdom de eigendom van de zusters overneemt zodat heel de 
parochiezaal eigendom is van het bisdom. Het kasteel staat thans te koop. 
Met Jan Neven en de voorzitter van de fanfare is gekeken of de pastorie een alternatief zou kunnen 
zijn, maar inmiddels hebben zijzelf een VZW opgericht. De pastorie was niet OK voor hen en 
waarschijnlijk zullen zij de erfpacht overnemen. 
Raadslid Wim Lambrechts verwijst naar een brief van de fanfare. Hij vraagt of de kerk geen mogelijke 
optie is en of er ook met de toneelgroep onderhandeld werd? Schepen Jeroen Bellings zegt dat de 
erfpacht uitgesteld wordt om de mogelijkheid te geven een VZW op te richten. Die is er nu onder de 



naam “Golmeerzouw”. Intern zijn reeds vele gespreken gevoerd, ook met het toneel. Nu, pas een 
maand nadat de pastorie bezocht werd, is er een reactie gekomen van de fanfare.  
De stad moet de zaal niet in orde zetten. Hij was al in slechte staat op het moment dat de stad er de 
erfpachtovereenkomst over afgesloten heeft. 
 
 

 
4. 2020_GR_00059  Goedkeuring samenwerkingsovereenkomst stad Borgloon 

    en S-Lim cvba: stadsapp 
    Goedgekeurd 
 
Beknopte samenvatting 
De samenwerkingsovereenkomst tussen stad Borgloon en S-Lim cvba behoeft een 
goedkeuring door de gemeenteraad, opdat de terbeschikkingstelling van "Stadsapp" door 
ons lokaal bestuur aan de bevolking zonder onderbreking kan gecontinueerd worden. Aan de 
gemeenteraad wordt dan ook om een goedkeuring gevraagd. 
 
Raadslid Wim Lambrechts wenst te weten hoeveel mensen er gebruik maken van de stadsapp? Hij 
merkt op dat er nog promoties van handelaars van 2018 in de app staan. Het stedelijk nieuws wordt 
goed meegedeeld, maar zoals hij kan inschatten zijn er nog geen 500 mensen die er gebruik van 
maken. Hij vraagt dan ook of er geen mogelijkheid is om de stadsapp meer te promoten.  
Raadslid Marilou Vanmuysen vraagt eveneens een overzicht van het aantal downloads en het aantal 
gebruikers. Sommige info is inderdaad niet up-to-date. Het zou nodig zijn om via “quick reference” 
snel info op te zoeken.  
De burgemeester antwoordt dat de oorspronkelijke aanbieder gestopt is en S-Lim dit nu overgenomen 
heeft. Bedoeling is om in de toekomst een fatsoenlijke stadsapp te krijgen. De tools zullen nog 
geactiveerd worden.  
Schepen Jeroen Bellings deelt aanvullend mee dat alle handelaars een mail gekregen hebben. Zij 
moeten zelf actief zijn om er dingen op te plaatsen. De persoon die ervoor verantwoordelijk was, is 
ook een lange tijd afwezig geweest. Nu is er iemand nieuw die ook zorgt voor de communicatie op 
facebook en de website. Dit gebeurt nu heel snel en correct. Het is wel zo dat de historiek blijft staan. 
Er komt ook een koppeling met de website en het e-loket komt eveneens op de stadsapp zodat 
documenten ook via deze weg digitaal kunnen opgevraagd worden. Er komt ook een koppeling met 
de uit-databank. Met andere woorden: er is nu een veel uitgebreider pakket. Dat zal uiteraard een 
boost gaan geven, vooral naar de jongeren toe.  
Raadslid Wim Lambrechts deelt mee dat hij in het nieuwe verhaal gelooft en hoopt dat het beter 
opgevolgd zal worden door de stad. 
Schepen Jeroen Bellings antwoordt hierop dat de handelaars en de verenigingen zich ook wel actief 
zullen moeten opstellen. 

 
 
 
Secretariaat 
 
5. 2020_GR_00060  Fluvius Limburg: goedkeuring agendapunten algemene 

    vergadering d.d. 26 juni 2020 
    Goedgekeurd 
 

Beknopte samenvatting 
De stad Borgloon is voor één of meerdere activiteiten aangesloten bij de opdrachthoudende 
vereniging Fluvius Limburg.  
 
Op 1 april 2020 ontving het stadsbestuur per aangetekende brief de uitnodiging om deel te 
nemen aan de algemene vergadering tevens jaarvergadering van Fluvius Limburg die op 26 
juni 2020 plaatsvindt met als agenda:  
1. Kennisneming verslagen van Fluvius Limburg van de raad van bestuur en van de 
commissaris over het boekjaar 2019. 



2. Goedkeuring van de jaarrekening van Fluvius Limburg afgesloten op 31 december 2019 
(balans, resultatenrekening, winstverdeling, boekhoudkundige besluiten en 
waarderingsregels). 
3. Vaststelling van de uitkeringen overeenkomstig artikel 6:114 WVV - netto-actieftest (artikel 
6:115 WVV). 
4. Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders, de leden van de regionale 
bestuurscomité's en de commissaris van Fluvius Limburg met betrekking tot het boekjaar 
2019. 
5. Desgevallend aanvaarding uitbreiding activiteiten gemeenten voor (neven)activiteiten. 
6. Statutaire benoemingen. 
7. Benoeming van een commissaris. 
8. Statutaire mededelingen. 
 
We worden momenteel geconfronteerd met het coronavirus COVID-19. Gebaseerd op de 
mogelijkheden van het KB nr. 4 van 9 april 2020, zoals verlengd bij KB van 28 april 2020 en 
de modaliteiten bepaald vanuit het Agentschap Binnenlands Bestuur, heeft de Raad van 
Bestuur van 12 mei 2020 beslist om een schriftelijke algemene vergadering van Fluvius 
Limburg te houden. 
Een schriftelijke algemene vergadering is slechts rechtsgeldig indien alle gemeenten de 
betreffende gemeenteraadsbeslissing hebben overgemaakt aan het secretariaat Fluvius 
Limburg/Fluvius en dit uiterlijk op 10 juni 2020. 
 
De gemeenteraad heeft op 28 mei 2019 de heer Eric Awouters, burgemeester, aangesteld 
als effectief vertegenwoordiger van de stad in de algemene vergadering van Fluvius 
Limburg. De heer Jeroen Bellings, schepen, werd aangeduid als plaatsvervanger teneinde te 
kunnen inspelen op het onverwacht verhinderd zijn van de effectieve vertegenwoordiger. 
Bij een schriftelijke algemene vergadering zal de gemeenteraad echter expliciet beslissen 
over de voorliggende agendapunten van de algemene vergadering. 
 
 
 
6. 2020_GR_00061  EthiasCo bvba: goedkeuring agendapunten algemene 

    vergadering 
    Goedgekeurd 

 
Beknopte samenvatting 
De stad Borgloon is lid van EthiasCo bvba 
 
Op 5 mei 2020 ontving het stadsbestuur de uitnodiging om deel te nemen aan de stemming 
van de algemene vergadering van EthiasCo bvba met als agenda: 
1. verslag van de raad van bestuur over het boekjaar 2019 
2. goedkeuring van de jaarrekeningen afgesloten op 31 december 2019 en bestemming van 
het resultaat 
3. kwijting te verlenen aan de bestuurders voor hun mandaat 
4. kwijting te verlenen aan de commissaris voor zijn opdracht 
5. mandaat van de commissie 
 
De coöperatieve vennootschap EthiasCo cvba is de opvolger van de onderlinge 
verzekeringsvereniging Ethias Gemeen Recht. Het maatschappelijk doel van deze 
vennootschap is niet langer de verzekeringsactiviteit maar het beheer van de deelneming die 
zij bezit in de Ethias-groep. De hoedanigheid van de stad Borgloon is daarbij van rechtswege 
omgezet van aangesloten lid bij de onderlinge vereniging in coöperant lid in de coöperatieve 
vennootschap. De stad Borgloon telt 3 deelbewijzen/stemmen. 
 



Vanwege de Covid-19-maatregelen, en het mogelijk zeer groot aantal deelnemers aan dit 
evenement, zullen de leden van de coöperatieve vennootschap hun algemene 
jaarvergadering dit jaar houden met behulp van de techniek om op afstand te stemmen, 
zoals voorzien in het koninklijk besluit nr. 4 van 9 april 2020 houdende diverse bepalingen. 
Het stemformulier en de informatie over de jaarrekeningen, afgesloten op 31 december 
2019, zullen vanaf 15 juni 2020 beschikbaar zijn voor onze vertegenwoordiger op een 
internetplatform en de stemming zal uiterlijk op 30 juni 2020 online moeten gebeuren. 
 
De gemeenteraad heeft op 28 mei 2019 de heer Jo Dardenne, schepen, aangesteld als 
vertegenwoordiger van de stad in de algemene vergadering van EthiasCo. 
 
Er zijn geen redenen voorhanden om goedkeuring van de voorgelegde agendapunten te 
weigeren. 
 
 
 
7. 2020_GR_00062  Limburg.net: goedkeuring agenda en in te nemen  

    standpunten op de algemene vergadering d.d. 24 juni 2020 
    Goedgekeurd 

Beknopte samenvatting 
De stad Borgloon is lid van Limburg.net. Limburg.net is een intergemeentelijk 
samenwerkingsverband met rechtspersoonlijkheid, meer bepaald een opdrachthoudende 
vereniging zoals bedoeld in artikel 398, §1, 3° van het Decreet over Lokaal Bestuur van 
22/12/17 (verder ‘DLB’).  
 
De raad van bestuur van Limburg.net van 29 april 2020 heeft de agenda goedgekeurd van 
de algemene vergadering van Limburg.net van woensdag 24 juni 2020 om 18 uur, met 
volgende agendapunten: 
1) Welkom door de voorzitter 
2) Aanduiding secretaris en stemopnemers (art. 38 statuten) 
3) Jaarrekening 2019 / Verslag van de raad van bestuur aan de aandeelhouders / Verslag 
van de commissaris (454 DLB, art. 40 statuten) 
4) Activiteitenverslag 2019 
5) Kwijting aan de bestuurders (art. 454 DLB, art. 40 statuten) 
6) Kwijting aan de commissaris (art. 454 DLB, art. 40 statuten) 
7) Aanduiding revisor voor de boekjaren 2020-2022 
8) Benoeming leden en plaatsvervangers algemeen comité (art. 29 Statuten) 
       a. De heer J. Gaens vervangt de heer H. Broers als plaatsvervanger voor de gemeente 
Voeren voor het algemeen comité. 
9) Stand van zaken Optimo 
10) Varia 
 
De gemeenteraad heeft op 26 februari 2019 de heer Jeroen Bellings aangesteld als effectief 
vertegenwoordiger van de stad in de algemene vergadering van Limburg.net. De heer Eric 
Awouters werd aangeduid als plaatsvervanger teneinde te kunnen inspelen op het 
onverwacht verhinderd zijn van de effectieve vertegenwoordiger. 
 
 
 
8. 2020_GR_00063  Nuhma cv: goedkeuring agendapunten algemene  

    vergadering d.d. 2 juni 2020 
    Goedgekeurd 
Beknopte samenvatting 
De stad Borgloon is lid van Nuhma cv en ontving op 30 april 2020 een mail van Nuhma cv 
voor de algemene vergadering op 2 juni 2020. 



 
Deze vergadering zal, gezien de huidige uitzonderlijke omstandigheden, doorgaan achter 
gesloten deuren zonder de fysieke aanwezigheid van de aandeelhouders, maar met de 
mogelijkheid om vooraf een stem uit te brengen. 
Onze volmachtdrager, de heer Jo Feytons, schepen, zal zijn stemrecht enkel op voorhand 
kunnen uitoefenen en uitsluitend d.m.v. een volmacht aan de voorzitter, dan wel via een 
online stemformulier. 
 
De agenda is samengesteld als volgt: 
1. Activiteitenverslag 
2. Bespreking van de jaarrekening over het boekjaar afgelopen per 31 december 2019 
3. Kennisname van het verslag van de raad van bestuur over het boekjaar afgelopen per 31 
december 2019 
4. Kennisname van het verslag van de commissaris over het boekjaar afgelopen per 31 
december 2019 
5. Goedkeuring van de jaarrekening over het boekjaar afgelopen per 31 december 2019 
6. Goedkeuring en toewijzing van het resultaat 
7. Kennisname van de geconsolideerde jaarrekening en de geconsolideerde verslagen van 
de raad van bestuur en de commissaris over het boekjaar afgesloten per 31 december 2019 
8. Kwijting van bestuurders en commissaris 
9. Herbenoeming bestuurder 
 
De gemeenteraad d.d. 26 februari 2019 heeft de heer Jo Feytons, schepen, aangesteld als 
vertegenwoordiger van de stad Borgloon op de algemene vergaderingen van Nuhma cv. 
 
 
 
9. 2020_GR_00064  Cipal dv: goedkeuring agendapunten algemene 

    vergadering d.d. 25 juni 2020 
    Goedgekeurd 

 
Beknopte samenvatting 
De stad Borgloon is lid van de dienstverlenende vereniging Cipal dv. 
 
Het stadsbestuur ontving op 7 mei 2020 een mail van Cipal dv waarbij de stad Borgloon 
wordt uitgenodigd om deel te nemen aan de algemene vergadering d.d. 25 juni 2020. 
Ingevolge de Covid-19 pandemie en de overheidsmaatregelen ter bestrijding van deze 
pandemie heeft de Raad van Bestuur van Cipal dv beslist om deze vergadering op digitale 
wijze te laten plaatsvinden met de volgende agenda: 
 
1. Toetreding en aanvaarding van nieuwe deelnemers 
2. Jaarverslag van de raad van bestuur en verslag van de commissaris over de enkelvoudige 
jaarrekening van Cipal over het boekjaar 2019 
3. Goedkeuring van de enkelvoudige jaarrekening van Cipal over het boekjaar 2019, 
afgesloten op 31 december 2019 
4. Jaarverslag van de raad van bestuur en verslag van de commissaris over de 
geconsolideerde jaarrekening van Cipal over het boekjaar 2019 
5. Goedkeuring van de geconsolideerde jaarrekening van Cipal over het boekjaar 2019, 
afgesloten op 31 december 2019 
6. Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders en aan de commissaris voor de 
uitoefening van hun mandaat tijdens het boekjaar 2019 
7. Vervanging bestuurder 
8. Wijziging maatschappelijke zetel 
9. Goedkeuring van het verslag, staande de vergadering 
 



 
 
10. 2020_GR_00065  De Lijn: besluit college goedkeuring agendapunten  

    algemene vergadering op 26 mei mei 2020-bekrachtiging 
    Goedgekeurd 
 
Beknopte samenvatting 
Wegens het laattijdig toekomen van de uitnodiging heeft het schepencollege op 12 mei 2020 
beslist om de agendapunten voor de Algemene Vergadering van De Lijn op 26 mei 2020 
goed te keuren. 
 
 
 
11. 2020_GR_00066  Interlokale Vereniging Plaatselijke Groep Haspengouw: 

    goedkeuring jaarverslag en jaarrekening 2019 
    Goedgekeurd 

 
Beknopte samenvatting 
De provincie Limburg verzoekt de stad bij brief d.d. 24 april 2020 het jaarverslag en 
jaarrekening 2019 van de Interlokale Vereniging Plaatselijke Groep Haspengouw ter 
goedkeuring voor te leggen aan de gemeenteraad. Het jaarverslag 2019 incl. Brochure en 
toelichtende nota i.v.m. de jaarrekening 2019 werden bijgevoegd aan de brief.  
 
Comform artikel 22 en 24 van de overeenkomst betreffende de oprichting van de Interlokale 
Vereniging Plaatselijke Groep Haspengouw, is de provincie Limburg als 
eerstverantwoordelijke partner ertoe gehouden om jaarlijks binnen de 6 maanden na 
afsluiting van het voorgaande boekjaar, de jaarrekening van de interlokale vereniging voor te 
leggen aan de gemeenteraden van de deelnemende gemeenten en aan de provincieraad.  
 
De jaarrekening is definitief goedgekeurd indien de gewone meerderheid van de 
deelnemende gemeenten en de provincieraad deze rekening goedkeurt. Indien de gewone 
meerderheid van de deelnemende gemeenten en de provincie niet binnen de 60 dagen na 
voorlegging reageert, dan wordt de jaarrekening als goedgekeurd beschouwd (conform 
artikel 24, § 4 van de overeenkomst). 
 
 
 
12. 2020_GR_00067  Goedkeuring aangepast reglement steunmaatregelen  

    ingevolge de coronapandemie 
    Goedgekeurd 

 
Beknopte samenvatting 
Ingevolge de coronacrisis heeft de gemeenteraad op 28 april 2020 een reglement 
goedgekeurd waarbij steunmaatregelen genomen werden om lokale zelfstandigen en 
handelaars, actief op het grondgebied van Borgloon, financieel te ondersteunen. 
 
Bij het indienen van de aanvragen voor de premie is evenwel gebleken dat het reglement 
sommigen bevoordeelt door hen twee keer de premie toe te kennen en anderen benadeelt 
zodat ze uit de boot vallen hoewel zij nochtans in dezelfde omstandigheden verkeren. 
 
Het reglement werd voor advies aan het advocatenbureau GD&A voorgelegd. Thans wordt 
de aangepaste versie aan de gemeenteraad voorgelegd. 
 
Voor wat de toelage aan de verenigingen betreft en het niet innen van de terrasbelasting, 
blijven de bepalingen onveranderd van toepassing. 



 
De voorzitter deelt mee dat het reglement nagekeken werd door GD&A en er een aantal 
aanpassingen doorgevoerd werden om zo objectief en correct mogelijk de steun te kunnen verlenen. 
Raadslid Wim Lambrechts merkt op dat, voor wat de effectieve uitbetaling betreft, hij merkt dat het 
punt verschillende keren op de agenda van het schepencollege is gekomen maar telkenmale 
verdaagd werd. Hij vraagt of er druk is gekomen van bepaalde handelaars en dat die het uiteindelijk 
gehaald hebben. In de vorige versie waren er een aantal hiaten. Hij merkt nu dat er toch al een 100-tal 
aanvragen zijn gebeurd.  
Hij vraagt ook om de termijn om aanvragen te kunnen indienen uit te breiden tot 30 juni 2020. Nu staat 
in het reglement tot 15 juni 2020 maar voor Vlaanderen kunnen er premies aangevraagd worden tot 
30 juni 2020.  
Hij merkt ook op dat er nu zo’n € 110 000,00 begroot werd, maar dat dit niet allemaal zal dienen 
uitbetaald te worden. Hij vraagt zich af wat er met de rest van het geld zal gebeuren. 
Dus samengevat komt het hierop neer: hij vraagt de duur te verlengen van 15 juni 2020 tot 30 juni 
2020. Hij vraagt ook om hierover duidelijk te communiceren en hij stelt zich de vraag wat er met de 
bijberoepers zal gebeuren? Hij vraagt ook hoe het zit met diegenen die enkel een winkel of 
maatschappelijke zetel in Borgloon heeft? Wordt er hier een onderscheid gemaakt, want in het besluit 
spreekt men over exploitatie- of uitbatingszetel in Borgloon. 
De voorzitter merkt op dat het de bedoeling was om mensen iets te geven die het echt nodig hebben 
en vandaar ook dat het reglement werd aangepast.  
Raadslid Wim Lambrechts merkt nog op dat de link niet werkt om documenten af te halen van de 
website.  
Raadslid Marilou Vanmuysen deelt mee dat het vorig reglement ontoereikend en discriminerend was 
en ze vindt het dan ook goed dat de meerderheid het gecorrigeerd heeft. De opmerkingen van haar 
fractie werden meegenomen wat ze uiteraard positief vindt. De voorwaarde en de criteria van de 
Vlaamse overheid werden overgenomen zodat het nieuwe reglement nu ook beter aansluit bij de 
realiteit. Zij stelt zich wel de vraag of één handelszaak meerdere ondernemersnummers kan hebben? 
Ze verwijst hierbij naar een opsplitsing in meerdere vennootschappen. Kunnen deze allemaal de 
premie aanvragen? 
Zij merkt op dat er veel verwarring en discussie ontstaan is over de eerste versie en de schepenen zijn 
hierover wellicht benaderd. Ze deelt mee dat het volgens haar beter was om het eerst voor te leggen 
aan GD&A. Door de snelheid van beslissingen zijn er fouten gemaakt op alle niveaus en dit had 
kunnen vermeden worden. Ook wat de communicatie betreft verwijst ze naar het gegeven dat het 
aanvraagformulier thans niet te vinden is. Ze vraagt dan ook om werk te maken van de homepage en 
het coronaverhaal allemaal onder één trefwoord te plaatsen zodat inwoners dit gemakkelijk kunnen 
terugvinden. Communicatie is een belangrijke kerntaak van een lokaal bestuur. Ze stelt zich eveneens 
de vraag om de termijn te verlengen van 15 juni 2020 en die gelijk te schakelen met die van de 
Vlaamse overheid. Ze beseft dat er in heel korte tijd veel is moeten gerealiseerd worden. Het is ook 
wel een periode geweest met veel initiatieven en solidariteit, wat zij toejuicht.  
De voorzitter deelt nog mee dat hij ook alle vrijwilligers wil bedanken die de mondmaskers bedeeld 
hebben en ook de burgemeester die ervoor gezorgd heeft dat Borgloon snel aan zet kwam in het 
provinciaal verhaal wat het bedelen van de mondmaskers betreft. 
De burgemeester antwoordt dat het de bedoeling was om snel een steunpakket goed te keuren voor 
diegenen die dit het hardst nodig hadden. Hij heeft telefonisch alle fractieleiders ingelicht en er is 
zeker communicatie geweest via de website en facebook. Moest hij nu al de nieuwe versie laten 
publiceren op de website en facebook, dan zou er wellicht commentaar gekomen zijn van de 
gemeenteraad dat dit gepubliceerd werd vóórdat zij erover beslist hadden. Vandaar is het altijd 
moeilijk om na te gaan wat eerst moet en het schepencollege heeft dan ook geoordeeld dat eerst de 
gemeenteraad aan zet moest komen vóór dit op de website kon geplaatst worden. Vandaar ook dat 
de link naar de vroegere versie niet meer te vinden is en de nieuwe er nog niet op staat, maar dit zal 
zo snel mogelijk gebeuren. Hij legt ook uit waarom het de bedoeling was om alles zo snel mogelijk te 
laten gaan. Hij wilde vermijden dat handelszaken, die in de problemen kwamen, te lang zouden 
moeten wachten op hun geld en de bedoeling was dan ook om alles zo snel mogelijk uit te keren. Er is 
een informeel gesprek geweest om discussies te vermijden. Maar er is gebleken dat sommige 
ondernemers heel creatief zijn en zelfs drie keer een premie aanvragen. De oppositie heeft niet 
nagelaten om de pers te verwittigen. Resultaat is nu dat notarissen, advocaten en dergelijke 
aanvragen kunnen indienen. Het is wel belangrijk om te beseffen dat dit geld allemaal van de 
gemeenschap komt en dus terugbetaald zal worden met hetgeen de Loonse belastingbetaler 
bijdraagt. Hij verwijst ook naar het gegeven dat er geen huur moet betaald worden voor de cafetaria 
van de sporthal tijdens de lockdownperiode, dat verenigingen extra subsidies krijgen en dat voor wat 



de sportvelden betreft, er ook geen huur zal moeten betaald worden door de verenigingen. Er zijn 
aankopen gebeurd van € 10 000,00 en hij verwijst hierbij naar gel, plexi-schermen en dergelijke. Er is 
altijd een opbod mogelijk maar hij is er zeker van dat het voorziene budget snel zal uitgegeven zijn. 
Maar nogmaals herhaalt hij dat het de bedoeling was om zelfstandigen die niet kunnen verder werken 
te vergoeden. Het was een heel goede bedoeling maar hij is in snelheid genomen. In het 
schepencollege zijn er geen discussies geweest maar er is wel bekeken welke problemen zich stelden 
op basis van de lijst die de ambtenaren hen voorgelegd hebben. Voor wat het bedrag betreft dat zal 
moeten uitbetaald worden is het zo dat dat zal afgenomen worden van de besparingen in het kader 
van Limburg.net en ook wat het belevingscentrum 1000 jaar Loon betreft. Zo moet de stad zich geen 
pijn doen voor dat bedrag en kan er ook verder blijven gewerkt worden. Uiteraard is de personeelskost 
er niet in meegerekend en hij is er zich van bewust dat het verhaal nog niet ten einde is.  
Straks dienen de speelpleinen open te gaan. De speelpleinwerking moet nog geregeld worden. 
Noodopvang en zo meer.  
De voorzitter voegt eraan toe dat hij hoopt dat de zelfstandige ondernemers eerlijk zijn bij het 
aanvragen van de premie en dat ook enkel diegene de premie zullen aanvragen die het echt nodig 
hebben want dat was de bedoeling. 
Raadslid Marilou Vanmuysen verwijst naar het feit dat in de vorige versie de vrije beroepen uitgesloten 
waren zoals ook logopedisten en dergelijke en ze blijft erachter staan dat ook die mensen iets krijgen. 
Ze herhaalt haar vraag nog eens of een handelszaak , die opgesplitst is in meerdere 
vennootschappen, telkenmale de premie kan aanvragen? De voorzitter deelt mee dat er schade moet 
geleden zijn. Wie is Borgloon om zich boven de Vlaamse overheid te stellen? Als het daar kan kunnen 
wij moeilijk anders dan volgen. Maar het is ook niet de bedoeling om het kind met het badwater weg te 
gooien. De burgemeester voegt er nog aan toe dat er zal uitbetaald worden per ondernemersnummer. 
Patrimoniumvennootschappen worden uitgesloten omdat zij uiteraard ook geen verlies hebben 
geleden. De premie kon verder niet uitbetaald worden omdat er moest gewacht worden op dit besluit. 
Raadslid Wim Lambrechts wijst Marilou Vanmuysen erop dat er nog iets mis is in de tekst. 
Raadslid Marilou Vanmuysen deelt vervolgens mee dat ze de nonchalance van sommige ambtenaren 
beu is. Het stoort haar fractie want het postnummer is niet correct in artikel 4. Dat moet 3840 Borgloon 
zijn. De algemeen directeur antwoordt dat zijzelf dit besluit gemaakt heeft in het weekend. Het zijn 
heel drukke tijden geweest door de coronapandemie. Zij heeft heel wat overuren gemaakt en ze hoopt 
dan ook op het begrip van de raad voor deze kleine vergissing die uiteraard zal rechtgezet worden. 
De burgemeester voegt er nog aan toe dat de gel die aangekocht werd door de stad, voor de 
verpleegkundigen en ook de logopedisten geweest is, die dat gratis konden komen afhalen. Ook voor 
bvb. de papierophaling moet de stad zorgen voor beschermingsmiddelen voor de verenigingen die dat 
gaan ophalen. Dit nog even ter aanvulling. 
De voorzitter wenst de burgemeester en de algemeen directeur te bedanken voor hun inzet en hun 
coördinatie van het geheel. Ook alle andere mensen hebben heel wat inspanningen getrotseerd. Hij 
benadrukt nogmaals dat het bestuur in eer en geweten wenst tegemoet te komen aan iedereen die 
echt geleden heeft door de coronacrisis.  
Raadslid Wim Lambrechts deelt mee dat zijn fractie zich zal onthouden omwille van het niet 
aanvaarden van het voorstel om de termijn te verlengen tot 30 juni 2020. Hij is uiteraard niet tegen de 
steunmaatregelen. 

 
 
 
13. 2020_GR_00068  Goedkeuring notulen en zittingsverslag gemeenteraads- 

    zitting d.d. 28 april 2020 
    Goedgekeurd 

 
Beknopte samenvatting 
De notulen van de gemeenteraad vermelden, in chronologische volgorde, alle besproken 
onderwerpen, alsook het gevolg dat gegeven werd aan die punten waarover de 
gemeenteraad geen beslissing heeft genomen. 
De notulen van de vorige vergadering worden, behalve in spoedeisende gevallen, ten minste 
8 dagen voor de vergadering door het gemeentesecretariaat digitaal bezorgd aan de 
raadsleden. 
Elk gemeenteraadslid heeft het recht tijdens de vergadering opmerkingen te maken over de 
redactie van de notulen van de vorige vergadering. Als die opmerkingen door de 
gemeenteraad worden aangenomen, worden de notulen in die zin aangepast. 



Als er geen opmerkingen worden gemaakt over de notulen van de vorige vergadering, 
worden de notulen als goedgekeurd beschouwd en worden ze ondertekend door de 
voorzitter van de gemeenteraad en de algemene directeur. 
 
Wegens de coronapandemie kon de gemeenteraad van 28 april 2020 niet fysiek doorgaan. 
De algemeen directeur dd. heeft een verslag opgemaakt met de vragen/opmerkingen van de 
raadsleden en de antwoorden daarop van het beleid die op voorhand werden gemaild. 
Dit zittingsverslag werd op de website geplaatst in plaats van de live streaming. 
 
Aan de gemeenteraad wordt gevraagd de notulen en het zittingsverslag van de raadszitting 
d.d. 28 april 2020 goed te keuren. 
 
 

Beleidsdomein Welzijn 
 
Dienst sociale zaken 
 
14. 2020_GR_00069  Eerstelijnszorg Haspengouw: goedkeuring statuten 

    zorgraad en aanstelling afgevaardigde 
    Goedgekeurd 
 
Beknopte samenvatting 
De Vlaamse regering wil de eerste lijn in Vlaanderen versterken zodat zij de hoeksteen kan 
vormen van een toegankelijke, effectieve en kwalitatieve gezondheids-en welzijnszorg waar 
de burger centraal staat en die toegankelijk is voor iedereen. 
 
De eerstelijnszone is één van de aspecten van de hervorming van de eerste lijn in 
Vlaanderen. Een eerstelijnszone is een geografisch afgebakend gebied gevormd door één of 
meerdere gemeenten en aangestuurd door een zorgraad. 
 
Een zorgraad is een geformaliseerd samenwerkingsverband dat binnen haar werkingsgebied 
(de eerstelijnszone) werkt aan de organisatie van de eerstelijnszorg en de ondersteuning van 
de eerstelijnszorgaanbieders. 
 
De definitieve zorgraad dient formeel opgericht te worden voor 1/07/2020. 
 
 
Varia 
 
Raadslid Wim Lambrechts heeft een vraag in verband met het captatieverbod. Hij vraagt ook of er een 
verbod komt op het sproeien van gras. 
Bovendien vraagt Wim Lambrechts aan schepen Shana Schoubben of ze al maatregelen genomen 
heeft of de handelaars samengeroepen heeft die horecazaken hebben rond het Speelhof en 
daarbuiten. Het is dringend nodig dat deze mensen gecontacteerd worden. Raadslid Wim Lambrechts 
denkt dat de € 500,00 mooi meegenomen is voor de horeca maar dat er nog veel meer nodig is. 
Schepen Shana Schoubben antwoordt dat de beslissing van de veiligheidsraad  zal afgewacht worden 
om dan te kijken, samen met de horeca, wat mogelijk is. Raadslid Wim Lambrechts vindt dat er 
daarop niet mag gewacht worden. De horeca heeft 14 dagen tijd nodig om zich te organiseren. Het is 
nodig om hen ruimte te geven op het Speelhof. Hij hoopt dat de schepen van economie hierin het 
voortouw zal nemen.  
I.v.m. het captatieverbod antwoordt de burgemeester nog dat er een vergadering komt met Watering 
de Herk. Hij hoopt dat met Aquafin kan afgesproken worden dat de fruittelers en de landbouwers daar 
water kunnen trekken want dat is heel belangrijk voor hun teelten. 

 
26 mei 2020 21:30 – De voorzitter sluit de vergadering. Hij hoopt dat iedereen gespaard 
             mag blijven van het coronavirus. 


